

Announcements for 8-8-2021

2021年8月8日報告事項

1. This week's prayer focus is to pray for a disciple's heart among God's people in our church.
本週禱告焦點：為神在我們教會的子民有一顆門徒的心禱告。
2. Our Labor Day weekend special event (Saturday and Sunday) will be held here at RCCC with Rev. Joshua Ting as the guest speaker. Please mark your calendars. We hope to see you there!
勞動節特別活動（週六和週日）將在本教會舉行，陳世欽牧師為特邀講員。請預留時間，希望在會場見到您！
3. Second hour children's Sunday School resumed last week in Penfield as we continue to look for teachers. We hope to see your children in Sunday School!
上週母堂第二堂的兒童主日學已經恢復，我們還在尋找老師。希望在主日學見到您的孩子！
4. Pray for the planning of a college outreach event, to be held on September 18th, that it may be an opportunity to reach out to students in the area.
9月18日將有大學外展活動，是接觸本地區的學生的好機會。為外展的籌備禱告。
5. Praise the Lord our Young Family Group had the opportunity to go camping and enjoy fellowship with each other outdoors and the College / Post College group got to enjoy time on Lake Ontario.
讚美主！年輕家庭組有機會到戶外露營，享受團契。大學/大學畢業組在安大略湖邊有美好的時光。
6. Sermon speakers:
下週講員

	Aug 15
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	八月十五日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	陳定立弟兄